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Skolebestyrelsesmøde 
 

Sydskolen tirsdag den 20. august 2024 kl. 19.00 – 20.30 på  
Sæby Skole, Brolæggervej  

 

 Referatet skrives i denne blok under 

den tekst som uddyber punktet. 

Deltagere  
 
 

Søren Hejgaard (skoleafdelingsleder) 

Kristine Wesley Agerskov (skoleafdelingsleder) 

Tim Terkelsen (skoleafdelingsleder) 

Hanne Munk (skoleleder) 

Dorthe Petersen (medarbejderrepræsentant) 

Ulla Winther (medarbejderrepræsentant) 

 

Forældrerepræsentanter:  

Henrik Møller Mellergaard 

Annette Nielsen  

Ida Østergaard  

Iben Helbo 

Lene Nielsen  

Betina Munk  

Natasja Schebye Kolind  

 

1) 
Godkendelse af dagsorden. 
 
 

Godkendt  
 

2) 
Præsentation af ny skoleleder 
Hanne Munk præsenterer sig og fortæller kort 
om sine tanker om Sydskolen 

Hanne Munk præsenterede sig for 
skolebestyrelsen.  
Det er et fokuspunkt at arbejde med Sydskolen 
som én skole på 3 matrikler. Ligeledes skal der i 
kommende skoleår arbejdes med det fælles 
kommunale børnesyn og det at skabe 
deltagelsesmuligheder.  

3) 
Eventuelt 
 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget til punktet 
 

• Forslag om, at der sættes fokus på adfærd 
på sociale medier og at elever og 
bestyrelse inddrages i arbejdet. Digital 
dannelse på dagsordenen til næste 
bestyrelsesmøde.  

• Et forslag om at søge fonde til f.eks. 
morgensang.  

4) 
Informationer fra 

- Skoleledelsen 
- Skolebestyrelsesformanden 

Medarbejdere 
- Elevråd 

• Status på ansættelsesprocessen til 
afdelingslederstilingen på Sæbygård, hvor 
der er ansættelsessamtaler d.21/8 og 
28/8.  
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Nyt fra hver skole 

- Stensnæs 
- Sæby 
- Sæbygård 

 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget til punktet 
 

• Orientering om, at det i B/U er vedtaget, at 
3.klasse fremadrettet ikke længere kan gå 
i Klubben på Hans Åbelsvej, men at 0-3. 
klasse går i SFO.  

 
Stensnæs: 11 elever er startet i 0.klasse. Nyt tag 
på SFO’en har givet vandskader indendørs. Der 
har været afholdt trivselsdag i denne uge for at få 
rystet de nye samlæste klasser sammen.  
 
Sæby: 67 elever er startet i 0.klasse. Indsats 
omkring legende læring er igangsat på 0.årgang. 
En del nye elever startede 1.juli i SFO.  
 
Sæbygård: Fokus på at få 5.årgang rystet 
sammen med 6.årgang med forskellige aktiviteter. 
Forældremøderne igangsat med bl.a. med besøg 
af SSP på udvalgte årgange.  

5) 

Årshjul 
Drøftelse af hvad, vi gerne vil nå i løbet af 
skoleåret, prioritering og udfyldelse af 
vedhæftede årshjul/mødeplan 
 
Forberedelse: Overvej hjemmefra om du har 
noget, du gerne vil have, vi arbejder med i 
årets løb 
  

 
Principper revideres hen over året.  

6) 
Drøftelse: BYOD (skolecomputere) 
 
Kommunens IT-strategi:  
Udskolingen og 10. klasse: I udskolingen og 10. klasse skal 

eleverne ”Bring Your Own Device”. Forældre til elever i ud-

skolingen informeres om dette af distriktsskolen.  

Skoleafdelingerne har enkelte computere, som i særlige 

tilfælde kan lånes, hvis hjemmet ikke har mulighed for at stille 

udstyr til rådighed.  

Til elever, som går i et specialtilbud, stilles software til rå-

dighed efter behov. Dette behov vurderes af skoleafdelingen 

med udgangspunkt i det enkelte barn.  
For elever med store læsevanskeligheder eller dysleksi stilles 
hardware til rådighed, således at disse elever vil kunne indgå i 
undervisningen på lige fod med øvrige elever. Disse elever skal 
have mulighed for at bruge softwaren på skolen og hjemme. 
 

I Frederikshavn Kommunes IT-strategi indgår 
BYOD, dette blev drøftet i Skolebestyrelsen. 
Skolen skal være opmærksom på, hvordan der 
kommunikeres ud til forældre herom.  

Indkomne punkter til drøftelse på næste 
møde. 
 

 

  

 


